
 

 

16/6/2022 

 2חלק  5סיכום לישיבת ועד מנהל מס' 

 

 בצורה מקוונת  29/5/2022הישיבה התקיימה בתאריך  

 20:40זמן סיום:  20:00זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

 בר שומרט-חברי הועד המנהל: סלעית בהלקר, ליאל בשארה, עידו שגן, רות הררי וצבי

 ברק דביר  –הנהלת האגודה: יו"ר האגודה 

 יותם עפרוני  –ביקורת: יו"ר ועדת ביקורת ועדת 

 

 מוזמנים נוספים: 

 אורי רגב  -רמ"ד כספים  

 

 סדר יום: 

 עדכונים   .1

 דיון והצעת החלטה בנושא שיפוץ פוזיטיב  .2

 

 
 הנושא: הצעת החלטה: תקצוב שיפוץ פוזיטיב כפי שסוכם בועדת תפעול 

  :רקע

תכנון   של  יצאנו למהלך מקיף  בחברתבחודשים האחרונים  בחירה  כלל    Fitness Jobשיפוץ הסטודיו. המהלך 

לטובת ליווי התהליך. החברה מתמחה בהקמה וליווי של סטודיו וחדרי כושר, ושהקימה או ליוותה את הקמתן  

של מאות חדרי כושר ברחבי הארץ. החברה הביאה עימה ידע מקצועי ואדריכלי. ההערכה הראשונית, ע"ב סיור  

 . 29.8.21אלף ₪ לכלל הפרויקט. סכום זה אושר ע"י הועדה בתאריך    800- חברה, עמדה על כשטח ראשוני וניסיון ה 

סיורי שטח עם גורמים    10- במהלך החודשים האחרונים העלנו הילוך בכל הקשור למימוש השיפוץ. נערכו קרוב ל

אלו ליקויים אשר  - שונים )יועץ מטעם החברה, גורמי אוניברסיטה, וכמובן הנהלת הסטודיו(. מהסיורים עלו אי

ישנם   אלו,  לצד  ועוד.  מים  תעלות  החשמל,  האוויר,  מיזוג  מערכת  את  כוללים  אלו  תיקונים  הכרחי.  תיקונם 

מרחבים   נכים,  שירותי  )למשל  בהם  לעמוד  שעלינו  לנו  הובהר  התהליך  התקדמות  עם  אשר  חוקיים  אילוצים 

 'ו(. תקניים ובטיחותיים בן אמצעי האימון השונים, יציאות חירום וכ

יש לקחת בחשבון שהבניין כולו ישן מאוד ולא שופץ שנים ארוכות, אם בכלל. כלומר כל נושא התשתיות לא יכול  

היה להיוודע לנו מראש ללא ההעמקה וההתקדמות בתהליך, וגם לא יכול להישאר כמו שהוא. אציין שאפילו  

 האוניברסיטה, שהמבנה נמצא ברשותה, הופתעה ממצב התשתיות הקיים. 

אור אלו, ע"פ הערכת האוניברסיטה )מי שבסופו של דבר תבצע את הפרויקט בפועל באמצעות קבלן מטעמה  ל

 אלף ₪. 700מיליון ₪, מה שאומר כי קיים פער של  1.5-וע"ב תשלום שלנו( התקציב עתיד לעלות לכיוון ה



 

 

 

 חומרים נוספים ניתן למצוא בנספחים

 

 :דיון בוועדת תפעול

 שים תורםהועלה כי עדיין מחפ -

יו"ר   - הועלתה שאלה בנוגע לאישור תקציב בהיקף שכזה בוועדה ולא במליאה הנושא קיבל מענה ע"י 

 וועדת ביקורת בהמשך הוועדה

 דבר שיעלה לועד מנהל  -הועלו שאלות בנוגע למקור התקציבי   -

 נערך דיון מקיף בנוגע לפרטי ההצעה  -

 

 

 

 1,500,000ש"ח מהסכום הכולל של  1,300,000חריגה מעל בר חברי הועדה יעודכנו בכל -סייג של צבי

בר, -מיכאל, צבי  4: קולות בעד
 חלא, מוחמד. 

 אייל  1נמנע:  0קולות נגד: 

נכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: הסייג עבר 

 ☒בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

 

 

 תקצוב שיפוץ פוזיטיבהנושא: 

 

 

נוסף לטובת  אישור הקצאה סכום כספי  נוסח ההצעה:

  700שיפוץ הסטודיו ותיקון הליקויים בו, העומד על 

 אלף ₪.

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד
נכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

 הערה:   ●

 

 

 
 

 :דיון בוועד המנהל

 הועלה כי המקור התקציבי הינו מיתרות האגודה  ●
 

 תקצוב שיפוץ פוזיטיבהנושא: 

 

 

אלף   700נוסח ההצעה:הועד המנהל מאשר הקצאת של 

ש"ח נוספים לטובת שיפוץ הפוזיטיב ותיקון הליקויים  

 בו, בהתאם להצעה ולסייגים שעלו בועדת תפעול 



 

 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד
נכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐חסוי: נושא 

 הערה:   ●

 

 

 בברכה,

 בר מ. שומרט -צבי

   2022יו"ר הועד המנהל 

 

 

 נספחים 

 שיפוץ פוזיטיב 

 
 

 


